
Referat fra generalforsamling i Solbukta Veilag  2013 
 
 
Møtet ble satt ved Ekene lørdag 25.5. kl. 11.05.  15 stemmeberettigede var tilstede. 
 
Styreleder Jon Andersen ønsket velkommen. Han ble valgt som møteleder, Ole Mjelva som 
referent og Robert Lorange og Jan Fredrik Pedersen til å undertegne protokollen. 
 
Årsberetning 

Styreleder leste opp styrets årsberetning, som ble godkjent. Den nye renovasjonsordningen har 
medført mer kjøring med tømmebiler som har holdt for stor fart, men dette er påtalt og rettet. 
 
Regnskap 

Kassereren redegjorde for årsregnskapet, som viste overskudd kr. 13 000 p.g.a. noe mindre 
aktivitet enn planlagt. Regnskapet ble godkjent. 
 
Vedlikeholdsplan 2013 

Arnstein Hoel gjennomgikk styrets utkast til arbeidsplan, som ble vedtatt. Forsamlingen gav 
honnør for utført grøfting ved regnskyllet nylig. 
 
Budsjett 

Det foreslåtte budsjettet for 2013 med uendret kontingentinngang ble deretter godkjent.  
 
Kontingent 2014 

Styret forespurte forsamlingen om man ønsket en kontingentøkning. Etter kort debatt ble økning 
på 20% vedtatt med 14 mot 1 stemme. 
 
Andre saker 

Det var ikke innkommet noen forslag. 
 
Valg 

Valget ble gjennomgått av valgkomitéen ved Terje Bjøro. Ole Mjelva og Arnstein Hoel var på valg, 
og ble gjenvalgt med akklamasjon. Etter dette har styret følgende sammensetning: 

 Jon Andersen styreleder 1 år til 
 Ole Mjelva kasserer 2 år  
 Dag Barstad styremedlem 1 år til 
 Arnstein Hoel styremedlem 2 år. 

Revisor Grethe Nyseth ble gjenvalgt. 
Som valgkomité ble gjenvalgt Tove Andreassen og Terje Bjøro. 
 
Deretter gikk man over til veidugnad. 
 
 
 
 
 

 
 Ole Mjelva, referent 
 
 
Robert Lorange                        Jan Fredrik Pedersen 


